

DJI Terms and Conditions for Sales and Maintenance

DJI 銷售及保用條款

1. 本產品不適合未滿 18 周歲的未成年人士使用。
1. This product is not suitable for people under age of 18.
2. 本產品需要一定遙控飛行器操作經驗，在使用前必須閱畢盒內之操作說明書，並於空曠之地方試飛。
2. This product requires a certain remote control aircraft operating experience, reading of the operating instruction is a must before flight.
3. 實際有效接收距離視乎不同環境和外圍干擾情況而定。
3. The actual connecting distance depends on different environments and peripheral disturbance.
4. 如因操作此產品而導致他人/財產損傷，其責任完全在操作者一方，銷售商對此並無任何責任。
4. Sellers take no responsibility for personal injury / property damage caused by operator.
5. 請遵守世界各地遙控飛行器之放行規定或法律要求。
5. Please observe the related aircraft operating legal requirements and local legal requirements all around the world.
6. 有關香港境內放飛限制或注意事項，請參閱香港民航處網頁。(http://www.cad.gov.hk/chinese/model_aircraft.html)
6. Information about Hong Kong aircraft operating legal requirements can be found in Hong Kong Civil Aviation Department's website. (http://www.cad.gov.hk/english/model_aircraft.html)
7. 各 DJI 產品開盒及激活使用後如有任何問題均不設退換，售後服務均由 DJI 提供，顧客須於 DJI HK 網上預約作售後服務。網址如下：
<https://www.dji.com/hk/support>
7. After opening the package/activate, no exchange or refund will be accepted. DJI provides after sales service, online reservation web site as below:
<https://www.dji.com/hk/support>
8. 所有保用，顧客須自行於 DJI HK 網上預約作維修服務，網址如下：
<https://www.dji.com/hk/service/repair>
8. For warranty, please do the online reservation to DJI, web site as below:
<https://www.dji.com/hk/service/repair>

本人已閱讀並明白上述 DJI 銷售及保用條款，並同意除了遵守適用於本人購買 DJI 條款，同時遵守上述條款，及受其約束。

I hereby confirm that I have read and understood the above Terms and Conditions for Sales and Maintenance of DJI and agree to observe and be bound by the T&C, in addition to other terms and conditions applicable to my purchase of DJI product.

DJI Terms and Conditions for Sales and Maintenance

DJI 產品銷售及保用條款

1. 各 DJI 產品開盒及激活使用後如有任何問題均不設退換，售後服務均由 DJI 提供，顧客須於 DJI HK 網上預約作售後服務。網址如下；

<https://www.dji.com/hk/support>

1. After opening the package/activate, no exchange or refund will be accepted. DJI provides after sales service, online reservation web site as below:

<https://www.dji.com/hk/support>

2. 所有保用，顧客須自行於 DJI HK 網上預約作維修服務，網址如下；

<https://www.dji.com/hk/service/repair>

2. For warranty, please do the online reservation to DJI, web site as below:

<https://www.dji.com/hk/service/repair>